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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás Nemzeti
Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Átadások Hajdú-Bihar megyében III .”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Először is szeretném megköszönni „Átadások Hajdú-Bihar megyében II .” című írásbeli kérdésemre adott
válaszát, azonban azt elfogadni nem tudom, hiszen számos kérdésemre abban nem adott választ . Hogyan van
az Miniszter Ur, hogy a helyi közösségek, így számos önkormányzat sikerét nem vitatja el, miközben az Ö n
véleménye szerint azok koncepciótlan, fenntarthatósági vizsgálatok nélküli beruházásokat valósítottak meg ?
Ezek szerint Debrecen és a többi Fidesz vezetés ű önkormányzat nem volt körültekintő a beruházásai
kapcsán? Miért szavazták meg az esetek döntő többségében a fideszes képviselők a regionális operatív
programok kiírásait, ha az Ön állításaival egyetértenek? Mivel magyarázza Miniszter Ur azt a jelenséget,
hogy a szóban forgó koncepciótlan beruházások átadásakor csak úgy tolongtak az Ön Kormányána k
politikusai? Miért adták nevüket az említett fejlesztésekhez a jelenleg kormányzó párt képvisel ői?

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Ön által leírtakkal szembeni érvelést hosszasan tudnám még folytatni, azonban most arra kérem, hogy a
fenti kérdésekre válaszoljon. Továbbá ismételten kérem, hogy tételesen, ne pedig összesített adatokkal küldj e
meg részemre a projektlistát, amely tartalmazza az európai uniós forrásból megvalósult és átadott Hajdú -
Bihar megyei fejlesztéseket 2010 . június Hét követően napjainkig, illetve azok listáját, melyeket az é v
hátralévő részében kívánnak átadni .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . május 19 .

Dr. Oláh Lajos
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